

REGIONAL TO PROVINCIAL INFORMATION FORM



FORMULAIRE D'INFORMATION RÉGIONALE AUX PROVINCIALES

Please fill out this form digitally. It is the responsibility of the host school to ensure regional and provincial information has been sent to participating schools as well as the SSNB main office (ss-nb@gnb.ca) and the Events Coordinator.

Veuillez remplir ce formulaire de manière digitale. C'est la responsabilité de l'école hôte de s'assurer que l'information régionale et provinciale a été envoyée aux écoles participantes ainsi qu'au bureau principal de SSNB (ss-nb@gnb.ca) et à la coordonnateur(ice) des événements.

INFORMATION

Date: A AA AAA

Junior Senior Girls/Filles Boys/Garçons

School host:

Location of event:

École hôte:

Endroit:

Tournament Manager / Directeur(trice) du tournoi:

Email / Courriel:

Tel. / Tél:

FEES - FRAIS

The following entre fees are to be paid at the event: badminton, cross country, swimming, track and field, and wrestling. Fees: \$ / athlete **All other sports will be notified following the event.**

Les frais d'inscription suivants doivent être payés sur place : badminton, cross-country, natation, athlétisme et lutte. Frais \$ / athlète **Tous les autres sports seront notifiés après l'événement.**

SCHEDULE - HORAIRE

Start time or time of first game:
Heure de début ou heure du premier match:

For team sports please see the second page of this document for a full schedule.

Coaches Meeting:
Réunion des entraîneurs:

Pour les sports d'équipe, veuillez consulter la deuxième page de ce document pour obtenir l'horaire complet.

VENUE INFORMATION - INFORMATION SUR LE SITE

Canteen / Cantine: YES / OUI NO / NON

Accommodations: Hébergement:

Restaurants:

ADMISSION - DROITS D'ENTRÉE

O.R. 5.3 An admission must be collected from SSNB Regional to Provincial competitions*. The rates of \$5 per adult and \$2 per student are on a per day basis, unless otherwise specified and approved by SSNB. There is no charge for children 12 and under. For events held outside without a fenced in field, admission is not required. *No admission will be collected for badminton, golf and cross-country.

R.F. 5.3 Des droits d'entrée doivent être recueillis lors des compétitions régionales jusqu'aux provinciales de SSNB. Les tarifs de 5 \$ par adulte et de 2 \$ par élève sont indiqués en fonction d'un jour, sauf indication contraire et avec l'approbation de SSNB. Il n'y a aucuns frais pour les enfants de 12 ans et moins. Aucun droit d'entrée n'est exigé pour les activités tenues sur un terrain non clôturé. *Aucun droit d'entrée ne sera exigé pour le badminton, le golf et le cross-country.

REGIONAL TO PROVINCIAL INFORMATION FORM

FORMULAIRE D'INFORMATION RÉGIONALE AUX PROVINCIALES

SCHEDULE - HORAIRE

Start time or time of first game:

Heure de début ou heure du premier match:

Coaches Meeting:

Réunion des entraîneurs:

Date and time Date et heure	TEAM / ÉQUIPE		TEAM / ÉQUIPE	LOCATION / FIELD LIEU / TERRAIN
		vs/c		
		vs/c		
		vs/c		
		vs/c		
		vs/c		
		vs/c		
		vs/c		
		vs/c		
		vs/c		
		vs/c		
		vs/c		
		vs/c		
		vs/c		
		vs/c		
		vs/c		